
 

Romelanda UF PROTOKOLL Nr 6  2021 
Romevi Hög 130 
442 92 Romelanda 2021-06-01 § 89-104 

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30 
Plats Romevi och Teams 
Närvarande: Maria Carlsbogård, Anna Thelin, Patrik Ewerstein, Maria Forssten, 

Fredrik Sjöberg, Tobias Hildesson, Peter Rodhe, och David Arfvidsson.  
Delges:          
                    Karoline Ryberg, Janne Flodin, Robert Rehammar och Anders Larsson

  Ansvarig 
§ 89 Öppnande 
 
§ 90 Dagordning 
 
§ 91 Föregående 

Protokoll 

David hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
Till dagordning användes föregående protokoll 
 
Föregående protokoll gicks igenom löpande och godkändes. 

 

§ 92  Kansli info Angående filhantering jobbar Robert och Maria C vidare. 
 
Samtliga sportlotter har delats ut.  
 
Vi har fått inbjudan till Dunrossdagen 21/11, vi kan ev. skicka 
någon från ”Värdegrundsgruppen” på detta beroende på 
programmet. .  
 
Har fått beviljat från förbundet för att få stöd för 
föreningsutvecklare så att exempelvis någon mer än Janne kan hålla 
3-3 och 5-5.  
 
Infomöte Futsal  i mitten av juni Maria C och de två lagen som 
tidigare varit med bjuds in.  .  
 
Det kommer att komma ett avtalsförslag till alla kommunens 
klubbar som skall signeras på ett möte i höst för att alla ungdomar 
skall ha rätt att hålla på med flera idrotter.  

RR, MC  
  
 
 
MC 

§ 93 Ekonomi Innebandyn är bortplockad ur budgeten och då blir minuset mindre 
än tidigare. Kommunala bidraget blev 129´kr.  
 
Skötsel och underhåll planer kommer att dra över budgeten men vi 
gör ändå det vi planerat med sand m.m.   
 
Våran traktor är trasig och lagning av den kostar minst 30´kr.    
 
Arendefrågorna har varit uppe i Idrottsrådet, Robert och Maria C 
återkommer med mer info.  
 
Coronastöd från SISU söks för ex. kamera och mål.  
 
Det finns möjlighet att söka billiga mål igen gör vi det och i första 

 
 
 
 
 
 
DA, PE, AL 
 
RR, MC  
 
 
MC 
 
 



  Ansvarig 
hand 5-manna mål.  
 
Anläggningsgruppen får kopia på sina fakturor framåt.  
 

 
 
MC, KR 

§ 94 Sponsring Sponsorgruppen har haft möte och rätt ut vilka sponsorer vi har. 
Jobbar vidare med idéer på sponsorpaket. 

 
MC, RR, AT 

§ 95 Fotboll Ungdomarna är i gång.  Herrlaget startar v. 25. Dam startar också v. 
25 och Oldboys nu på söndag.  
 
Vi behöver montera resultattavlan. Janne lagar konstgräset inom 
kort.  
 
Inbjudan till fotbollskolan har gått ut och ca 85 deltagare är 
anmälda. 10 ledare är anmälda mat till ledarna ordnas.  

 
 
 
FS 
 
 
 
 
 

§ 96 Innebandy Vårt lag läggs ned p.g.a. för få spelare. Tobias önskar lämna 
styrelsen vid nästa årsmöte.  

 

§ 97 Gymnastik Vi behöver en ny ansvarig för gymnastiken men Robert kör en 
säsong till om det behövs. Vi behöver en ny ledare till en extra 16-
grupp. Det är även aktuellt med en ytterligare 18-grupp.   

 

§ 98 Boule De är i gång kl. 13 på tisdagar.   

§ 99 Bordtennis Gunnar Lundberg, Mikael Larsson och Steven Beck hjälper till som 
ledare men det behövs ytterligare hjälp med en yngre grupp till 
hösten. Fredrik och Björn Sjösvärd kan hjälpa till i höst.  

 

§ 100 Förenings- 
organisation / 
Föreningsutveckling 

Bemanning på kansliet;  
                                         v.22 Patrik 
                                         v.23 Karolin 
                                         v.24 Peter 
                                         v.25 Patrik 
                                         v.26 Maria F  

 
 
 
 
 

§ 101 Övriga frågor Målning av Knarta. Sponsorgruppen tittar på ett förslag att ett till 
två lag får möjlighet att måla Knarta mot ersättning i 

Klubbshopen. Maria C jagar målarfärg.  

 

Energieffektivisering. Det behövs hjälp att montera 

solcellställningar och assistans vid lampbyte. Bästa tiden att göra 
detta är v.25 och framåt. Lampbytet tar ca 3-4 dagar. Augusti känns 
rimligt. David, Anna, Patrik och Robert kan ställa upp. 

 

Solcellsmontaget tar anläggningsgruppen tag i att ragga folk till. 
Detta får kvarstå till vi vet hur avtalet med kommunen landar.  

 

Facebookkontot har fått fler administratörer. Patrik och Karolin 

 
 
 
 
 
 
 
RR, DA 
 
 
 
 
MF, RR 
 
 
 
 
 



  Ansvarig 
jobbar på med Instagram också.  

Peter tog upp en ev. utbildningspolicy för klubben vi tittar vidare 
på det.  

 

Värdegrundsgruppen är i det närmaste på plats. Planen är att det 
kommer på plats under höst och vinter.  

 

David har blivit kontaktad av ett möjligt arrangemang. Ev. kan det 
vara aktuellt i samband med RUF-dagen.  

 

Vi behöver ha matchvärdar vid herrarnas matcher. Totalt är det fem 

hemmamatcher vi prövar att lägga det på bollkallarnas 
föräldrar/kioskansvarig.  

 

Kioskgruppen har möte på torsdag.  

 

 
PR 
 
 
 
DA, MF 
 
 
 
 
FS 
 
 
 
 
AT  
 
 
 
 
AT  

§ 102 
Planering/Aktiviteter 

Planering 2021 
RUF-dag 21/8 kl. 10.00-14.00 

 
 

§ 103 Nästa möte Nästa möte är 29/6 kl.19.00-20.30 Fika Anna                             

§ 104 Avslutning Mötet avslutades  

 
 
 
 

…………………………….. ……………………….. 

David Arfvidsson Maria Forssten 
Ordförande Sekreterare 


